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متن پرسش

سلام استاد: من فایل صوتی مربوط به بحث کرامت و طلب حضرت برای برقراری احترام بین مومنین

را گوش کردم و حالا سوال دارم. اینکه ما باید «اشدا علی الکفار رحما بینهم» باشیم رو استنباط کردم.

اما آیا فقط باید دعا کنیم که احترام ما حفظ شود و ما باید در مقابل یکدیگر منفعل باشیم. یعنی اگر
تجاوزی به احترام، حق، اراده و... ما شد، باید واکنشی نشان ندهیم؟ آیا قاعده ی «لاَ تَظْلِمُونَ وَلاَ

تُظْلَمُونَ» اینجا و در مقابل مومنین معنا ندارد؟ اگر باید واکنش نشان دهیم باید چکار کنیم؟ خواهش

می کنم دقیق بگید که باید چکار کرد؟ متاسفانه هر چه از اسلام می شنویم اینه که نباید عصبانی شد،

ولی نشنیدم که کسی بگه که حالا عصبانی نشیم، چکار کنیم؟یا زهرا...

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: همانطور که در جواب سؤال شمارهی 9368 عرض شد در فضای جامعهی

اسلامی تا آنجا که ممکن است باید نسبت به خطاهای همدیگر گذشت کنیم و قاعدهی «لا تَظْلِمُونَ وَ

لا تُظْلَمُون» در مقابل کفار است که با آنها تقابل تمدنی داریم. موفق باشید


